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سینمای ایران

داریــوش مهرجویــی بــا 
اشــاره به روند ســاخت 
فیلم ســنتوری ۲ گفت: 
نام درســت  این فیلم مرد 
پاییزی است نه سنتوری۲. 

مهرجویــی ادامــه داد: فیلم 
مرد پاییزی همچنان در حال پیش تولید است. 
ما هم در حال آماده ســازی شرایط هستیم تا به 
محض قطعی شــدن کامل عوامل ساخت فیلم 
را آغاز کنیم. در طی یک  سال گذشته با چندین 
موزیســین مختلف صحبت کردیم و حدود ۱۱ 
قطعه نیز با حضور موزیسین های درجه یک عالی 

و پیشرفته امروزی ساخته شده است.

زمان اکران فیلم پرحاشیه جن زیبا مشخص 
شــد. مهرداد فرید، تهیه کننده 

این فیلم می گوید که امیدوار 
است فیلم جن زیبا قبل از 
پایان  ســال آماده نمایش 
شــود و اکران فیلم بعد از 

عید فطر خواهــد بود. این 
تهیه کننــده درباره جــن زیبا 

توضیح داد: مونتاژ فیلم توسط ابراهیم سعیدی 
روزهای پایانی را سپری می کند و به موازات انجام 
تدوین ساخت جلوه های ویژه بصری فیلم توسط 
التن نوری انجام می شــود. امیــدوارم تا پیش از 
خاتمه  سال فیلم آماده نمایش شود و برای دریافت 

پروانه نمایش اقدام کنیم.

شــمار فیلم های ایرانی جشــنواره برلین به 
ســه رســید. بعــد از انتخاب 

خوک مانــی حقیقی برای 
بخش رقابتی جشــنواره  
برلیــن، خبر می رســد 
کــه فیلم هــای هندی 

و هرمــز بــه کارگردانــی 
درســاژ  و  امینــی  عبــاس 

به کارگردانــی پویــا بادکوبه به بخش نســل 
شصت و هشتمین دوره جشنواره فیلم برلین راه 
یافته اند. هر دوی این فیلم ها قرار است در دسته 
۱۴plus که ویژه فیلم هایی برای نوجوانان بالای 

۱۴ سال است به روی پرده بروند. 

ارژنگ امیرفضلی، لیلا اوتادی و قاسم زارع برای 
ایفای نقش در فیلم ســینمایی 

بستند.  قرارداد  کاتیوشــا 
کارگردانی  به  کاتیوشــا 
و تهیه کنندگــی علــی 
عطشــانی فیلمی در ژانر 

کمدی است که فیلمنامه 
آن توسط مهدی علی میرزایی بر 

اساس طرحی از خشایار الوند نوشته شده است. 
به زودی ترکیب کامل بازیگران این فیلم مشخص 
خواهد شد. در خلاصه قصه کمدی کاتیوشا آمده 
است: من اگه بخوام توی زندگیم موفق باشم حتما 
نبایــد اونجوری به زندگی نگاه کنــم که تو نگاه 

می کنی.

انیمیشن در تیررس که با تکنیک شن ساخته 
شده در جشــنواره فیلم گاردن 

داده  نمایــش  اســتیت 
می شــود. این انیمیشن 
بــه کارگردانــی مرضیه 
خیرخواه در شانزدهمین 

گاردن  جشــنواره  دوره 
استیت شــرکت می کند. این 

جشــنواره که از ۲۲ تــا ۲۵ مــارس ۲۰۱۸ در 
نیوجرســی آمریکا برگزار می شود، جشنواره ای 
برای نمایش و حمایت از فیلم های مستقل است. 
گفتنی اســت در تیررس به تازگــی برای توجه 
به مسائل زیســت محیطی و اجتماعی، موفق به 
کسب تقدیر ویژه جشنواره انیمیشن کرفت شده 

است.

 مهران مدیری 
مجری برنامه هفت شد

در روزهای گذشته 
اخبــار ضد و نقیضی 
در مــورد مجــری 
در  هفــت  برنامــه 
رسانه ها منتشر شد. 
از محمدرضا  ابتــدا 
شــهیدی فر، مهدی 

کرم پور و رسول صدرعاملی به عنوان گزینه های 
احتمالی اجرای این برنامه نام برده شــد، اما با 
گذشــت چند روز، برخی از رســانه ها از مهران 
مدیری و رضا رشــیدپور به عنــوان مجری این 
برنامه نام بردند. امروز بالاخره مشــخص شــد 
که مهران مدیری اجــرای برنامه هفت در طول 
سی وششمین جشــنواره فیلم فجر را برعهده 

خواهد داشت.
ناصر کریمان، مدیر گروه اجتماعی شــبکه 
ســه این خبر را اعلام کرده و گفته است: شبکه 
ســه با هماهنگی و تأیید معاونت سیما مهران 
مدیری را برای اجرای برنامه هفت انتخاب کرد 
و خوشبختانه ایشان انجام این مسئولیت مهم 
را پذیرفتند. اما درباره آنچه پیش از این منتشر 
شده بود مبنی برای انتخاب رشیدپور برای اجرای 
هفت، تا الان چنین بحثی مطرح نبوده چراکه 
ایشان مسئولیت برنامه سنگین و پرمخاطب حالا 

خورشید در شبکه سه سیما را برعهده دارند.
این مدیر تلویزیون درباره دستمزد مدیری هم 
توضیح داده اســت: هنوز برنامه هفت را برآورد 
نکرده ایم و دســتمزد مجری مشخص نیست؛ 
به همین دلیل بیشتر مسائل حاشیه  ای است. 
نخستین رکن ما در برنامه سازی جذب مخاطب، 
آرمان ها و اهداف نظام است، بنابراین هر هزینه ای 
که پرداخت می شود با مصلحت سازمانی تطبیق 

خواهد داشت.

 نامزدهای جشنواره موسیقی
معرفی شدند

 | نــــد و شهر
ســی وســومـــین 
موسیقی  جشــنواره 
نامزدهــای  فجــر 
دریافت جایــزه باربد 
را در بخش های پاپ، 
تلفیقی  کلاســیک، 

باکلام، تلفیقی بی کلام، ایرانی دستگاهی بی کلام، 
ایرانی دســتگاهی با کلام، ایرانی معاصر بی کلام، 
ایرانی معاصر باکلام و بهترین ناشــر معرفی کرد. 
بنا بر این گزارش در بخش موسیقی دستگاهی با 
کلام مجید مولانیا، امیرعباس ستایشگر، جمشید 
صفرزاده و محمد عشقی در بخش آهنگ سازی؛ 
وحید تاج، پارسا حســن دخت، مجتبی عسگری 
و ســالار عقیلی در بخش خوانندگــی؛ و تریوی 
شمیرانی، قاســم رحیم زاده و آریا محافظ نیز در 
بخش موسیقی دستگاهی بی کلام نامزد دریافت 
جایزه باربد شده اند. در بخش موسیقی کلاسیک 
نیز کارن کیهانی، پریسا پیرزاد، علیرضا مشایخی و 
سهیل شبرنگی؛ در بخش موسیقی تلفیقی باکلام 
میلاد درخشانی، گروه دامور، سهیل نفیسی و فرزاد 
میلانی؛ و در بخش موسیقی تلفیقی بی کلام حسام 
اینانلو، ســامان صمیمی، گلنوش صالحی و گروه 
کوچ به عنوان کاندیداهای آهنگ ســازی معرفی 
شــده اند. در بخش موسیقی پاپ نیز رضا صادقی، 
بهزاد الماســی، مهدی یراحــی و علی زندوکیلی 
کاندیداهای خواننده بر تر؛ و کاوه یغمایی، سیروان 
خسروی، مهدی یراحی، رضا آریایی و بهزاد الماسی 
نیز کاندیداهای آهنگ ســازی بر تر هســتند. در 
بخش موسیقی معاصر باکلام نیز علیرضا قربانی، 
پوریا اخواص و وحید تاج برای دریافت جایزه باربد 
خوانندگی با هم رقابت خواهند کرد. ایران گام، پرده 
هنر موســیقی، پردیس موسیقی معاصر، ماهور و 
هرمس نیز کاندیداهای بهترین ناشــر موسیقی 

هستند.

 درگذشت
کهنسال ترین خواننده بویراحمد 

احمدی،  احمــد 
و  مهمتریــن 
ین  ل تر کهنســا
موســیقی  خواننده 
منطقــه بویراحمد و 
درگذشت.  ممسنی 
اســلامی  ســعید 

موزیسین و پژوهشگر موســیقی بویراحمد و 
ممســنی ضمن اعلام این خبــر، گفت: احمد 
احمدی از خواننــدگان مولف حــوزه منطقه 
بویراحمد و ممســنی بود که متاسفانه به دلیل 
کهولت سن این گنجینه موسیقی کشورمان را 
از دســت دادیم. ترانه های ماندگاری چون »که 
کی جونی دورش نی« و »دل گورو دار« از آثاری 
است که ساخته و اجراشده توسط ایشان است. 
احمد احمدی در سال های ۱3۴۲ تا ۱3۴6 نیز 
قطعاتی را در رادیو شــیراز ضبط کرد که از این 

رادیو پخش می شد.
اسلامی همچنین عنوان کرد: احمد احمدی 
در موســیقی حوزه بویراحمد و ممســنی یک 
خواننــده الهام بخش محســوب می شــد که 
کارشناسان مطمئن هستند چنین خواننده ای 
دیگر در این منطقه تکرار نخواهد شــد. ایشان 
ذوق هنــری جالبی داشــت که حتی اشــعار 

کارهایش را نیز خودش می سرود.

خبر

سینمای جهان

مــت دیمــون بابــت 
جنجالی اش  اظهــارات 
درباره جنبش مقابله با 
آزار جنسی عذرخواهی 

و تأکیــد کــرد:  ای کاش 
پیــش از قضــاوت و داوری، 

بیشتر گوش داده بودم. این بازیگر گفته بود آزار و 
اذیت جنسی باید براساس طیفی از رفتارها داوری 
شود. با این حال، دیمون ۴7ساله این بار از موضع 
پیشینش فاصله گرفت و گفت برایش مهم است 
بیش از این نمک به زخم هیچ کس نپاشــد و به 
همین دلیل بابت حرف هایی که قبلا زده، بسیار 

متأسف است.

رمان توطئه علیــه آمریکا 
نوشته فیلیپ راث توسط 

ســریال  کارگــردان 
شــنود به مینی سریال 
تبدیــل  تلویزیونــی 
می شــود. به گــزارش 

گاردین، دیوید ســیمون، 
روزنامه نــگار ســابق پلیس که 

پیشــتر فیلمنامه ســریال شــنود را نوشته، 
مینی ســریالی 6 قســمتی را براساس کتاب 
توطئه علیه آمریکا به قلم فیلیپ راث به نگارش 

درمی آورد. 

حمیدرضا عظیمــی| ســالن وزنه برداری 
آزادی، محــل برگزاری کنســرت ها و اجراهای 
بخش پاپ در جشنواره فجر بوده است؛ البته این 
را هم باید ذکر کرد که همه اجراهای پاپ در این 
سالن برگزار نشــده اما همین موضوع محل نقد 
اهالی موســیقی بود. برخی بر این اعتقاد بودند و 
البته هستند نباید در سالنی که وزنه زده می شود 
و اساســا برای این منظور ساخته شده، کنسرت 
برگــزار کرد اما این موضوع هم مطرح شــده که 
بخش پاپ در جشــنواره موســیقی فجر عملا 
بخشی جنبی است و همیشه هم نگاه درآمدی به 
آن وجود داشته، به همین دلیل ایرادی هم ندارد 
اگر در ســالن هایی با اجاره پایین، برنامه هایش 
برگزار شود. درآمدی که مسئول برگزاری بخش 
پاپ آن را حدود یک میلیــارد تومان پیش بینی 
می کند و او در گفت وگو با »شهروند«، اطلاعات 
دقیق تر را موکول به زمانی کرده که جشــنواره 
تمام شود و بتوان درآمد نهایی جشنواره را اعلام 
کرد. رجب پور که عنوان نماینده ستاد برگزاری 
جشنواره موسیقی فجر و برگزارکننده بخش پاپ 
این جشــنواره را در دوره جــاری دارد، با تأکید 
به »شهروند« توضیح داده که پاپ بخش جنبی 
جشــنواره اســت و البته هیچ ابایی هم از این که 
این بخش را بخش درآمدزای جشــنواره بنامیم، 

نداشت.
رامین صدیقی: شرایط مهیا نبود، نباید 

برگزار می شد
رامین صدیقی که پیش از این مسئولیت بخش  
بین الملل جشنواره فجر را برعهده داشته، درباره 
همین موضوع با »شهروند« به گفت وگو نشسته 
اســت. او درباره برگزاری برخــی اجراهای پاپ 
جشنواره موسیقی در ســالن وزنه برداری گفت: 
من ســالن را ندیده ام و به همین دلیل اظهارنظر 
دقیقی نمی توانم داشته باشــم اما بدیهی است 
که حق هر مخاطب این است که وقتی برای یک 
اجرا به جشــنواره یا کنســرت می آید، کمترین 
حقش این اســت که صــدا را بــا کیفیت خوب 

بشنود و از آنسو مسئولیت برگزار کننده هم این 
است که به تک تک صندلی ها، صدایی با کیفیت 
مناسب برســاند و زمینه آسایش و رفاهش را در 
مدت حضور در کنســرت مهیا کند. به گفته او، 
این موضوع، نیاز به بررسی بیشتر دارد، اما وظیفه 
برگزار کننده این اســت که قبــل از برگزاری، از 
ســالن هایی که قرار اســت در آنهــا برنامه اجرا 
شــود، بازدید کند و شــرایط هرکدام از سالن ها 
را بسنجد و بعد نســبت به اجرای برنامه در آنها 

اقدام کند. 
رامیــن صدیقی در پاســخ به این ســوال که 
»بدیهی اســت ســالنی که بــرای وزنه برداری 
طراحی شــده، ویژگی های برگزاری یک مسابقه 
ورزشــی را خواهد داشــت و معماری و طراحی 
آن هم بر همین مبنا انجام شــده اســت. به نظر 
شما این ســالن برای برگزاری کنسرت مناسب 
بوده؟ گفت: از این زاویه اگر قرار شود به موضوع 
بپردازیم، باید گفت سالن وزارت کشور هم برای 
ایــن کار طراحی نشــده بود و یــک موجودیت 
صلب و بتنی داشت که عملا برای میتینگ های 
حزبی مناسب بود، اما بعد از مدتی در این سالن 
تغییراتــی ایجاد شــد که حالا می تــوان در آن 
کنســرت اجرا کرد. درباره این سالن هم به نظرم 
باید مجموع شــرایط را بررســی کرد و بعد اگر 
ملزومات رعایت نشده بود، سوال ایجاد می شود 
که برگزارکنندگان چرا به این موضوع تن داده اند 

که برنامه را در چنین ســالنی برگزار کنند؟ من 
اگر خودم برگزار کننده می بودم و شرایط را مهیا 
نمی دیدم، محال بود که حاضــر به برگزاری در 

فضای غیرمناسب شوم.
رجب پور: بخش پاپ درآمدزاست

محسن رجب پور، نماینده ســتاد جشنواره و 
برگزار کننده بخــش پاپ جشــنواره نیز درباره 
برگزاری برخی از اجراها در ســالن وزنه برداری 
با تأکید بــر این که او صرفا نقش مشــاوره ای در 
این زمینه داشــته، گفــت: موضوع این اســت 
که دوســتان بررســی کاملی انجــام داده اند و 
برای برگــزاری بخش های مختلف جشــنواره 
برنامه ریزی کرده اند. در این موضوع به خصوص 
هم نظر این بــوده که تمرکز اجراهــا در مرکز و 
شمال شــهر از بین برود. به گفته او اگر قرار بود 
اجراها فقط در ســالن های مرکزی و شمال شهر 
برگزار شوند، بخش زیادی از مخاطبان موسیقی 
که در مناطق غربی تهران ســاکن هستند، عملا 
ایــن رویداد را از دســت می دادند؛ بــه  هر حال 
طبیعی اســت با این ویژگی هایی که در ترافیک 
شهر تهران وجود دارد برخی از مخاطبان تمایلی 

برای حضور در جشنواره پیدا نمی کنند. 
برگزار کننده بخش پاپ جشــنواره موسیقی 
فجر افــزود: در نظر گرفتن برخــی از اجراها در 
غربی ترین نقطه شــهر تهران این امکان را برای 
هنردوســتان و حتی هنرمندان غــرب تهران و 

حتی غرب اســتان تهران و شهری مانند کرج به 
وجود می آورد که بتوانند از این امکان اســتفاده 
کنند. ضمن این که با برگزاری اجراها با کمترین 
هزینه می تــوان مخاطبان بیشــتری را  به این 

رویداد جذب کرد.
رجب پور تأکید کرد: این کــه نقدهایی درباره 
برگزاری اجرا در ســالن آزادی شــده، البته حق 
طبیعی منتقدان است اما آنها باید جمیع جهات 
را در نظر بگیرند و اگر برای اجرا در این شــرایط 
نقطه مناســب تری پیدا کردند، آن را پیشــنهاد 

بدهند. 
حسین خانی: نقد زیاد است

صدرالدین حســین خانی، مدیر شرکت ایران 
گام که خــودش ســال ها در حــوزه برگزاری 
برنامه های موســیقی هم تجربــه دارد، درباره 
میزان اختیــار هنرمنــدان در انتخــاب محل 
برگزاری برنامه هایشــان گفت: متاسفانه کسی 
از هنرمندی که قرار اســت برنامــه را اجرا کند، 
ســوال نمی کند که آیا حاضر است در این محل 
برنامه اجرا کند یا خیــر بلکه این به نوعی دیکته 
است و هنرمندان و گروه هایی که می خواهند در 
جشنواره فجر برنامه اجرا کنند، به نوعی در عمل 
انجام شــده قرار می گیرند. او بــا تأکید بر این که 
بسیاری از دوســتانی که در این مجموعه برنامه 
اجرا کردند، گفت: آنها از شرایط ناراضی بودند و 
بسیار طبیعی است چون این سالن به هیچ عنوان 
دارای اســتانداردهای اجرای برنامه موســیقی 
نیست. به گفته او، من نقدهای زیادی به این نوع 
برگزاری در جشنواره موسیقی به ویژه در بخش 
پاپ دارم اما بیــم آن را هم دارم که در این مجال 
کوتاه نوعی حرف زده شــود که باعث سوء تفاهم 
شود. ما به عنوان بخشــي از افرادی که در حوزه 
موســیقی کار می کنیم برای برگــزاری بهتر و 
کمک به وزارت ارشــاد در ایــن زمینه حاضریم 
و حتی می شــود اجراهای بیشــتری هم در نظر 
گرفت اما همه چیز باید شفاف باشد که در حال 

حاضر متاسفانه این طور نیست.

پولاد امین - شــهروند| از همان زمان که اخبار شروع 
تولید فیلم به وقت شــام منتشــر شد، رســانه ها و نشریات 
ادعاهای زیادی دربــاره این که این تازه تریــن اثر حاتمی کیا 
متفاوت ترین و حتــی بهترین فیلم او نیز هســت، منتشــر 
کرده اند که این اخبار توقعات را بالا برده و نیز انواع و اقســام 
کنجکاوی ها را برای دیدن این فیلم به وجود آورده است. حالا 
در چنین اوضاع پر تب و تابی که حاتمی کیا با آن ناآشنا نیست 
و تقریبا در تمام آثــارش آن را عامدانه ایجاد کرده و یا حداقل 
این که از آن به بهترین شــکل بهره برده اســت، شایعات دم 
به دم فزاینده ای که از نرســیدن فیلم به جشــنواره حکایت 
می کنــد، چنین به ذهن می آورد که ایــن کارگردان محبوب 
زیاد از فیلم به وقت شام راضی نیست و به دنبال این است که 
بعد از این که با فراغ بال روی آن کار کرد، فیلمش را رونمایی 

کند.
در این میان البته اگر چه محمد خزائــی، تهیه کننده فیلم 
خبر نرســیدن قطعی به وقت شــام را تکذیب کرده است، اما 
این نیز دلیل کافی برای تکذیب این خبر که »به وقت شام باب 
میل حاتمی کیا نشده« و او بیش از نمایش جشنواره ای در پی 
آن اســت که فیلمش را برای نمایش در ایام تعطیلات نوروز 

آماده کند، به دست رسانه ها و نشریات نداده است.
حاتمی کیا اگر چه در قیاس با روند مرســوم سینمای ایران 
زود جنبید و فیلمبرداری فیلمش را خرداد ماه امسال، ماه ها 
مانده به آغاز جشــنواره آغاز کرد، امــا از این رو که جلوه های 
ویژه نقــش مهمی در فیلــم حاتمی کیا دارد، هنــوز با وجود 
گذشــت حدود چهار مــاه از پایــان فیلمبــرداری همچنان 

بخش های فنی فیلم به اتمام نرسیده است.
طراح جلوه های ویژه به وقت شــام شــاید در اشاره به این 
تأخیر باشــد که می گویــد: طراحی جلوه هــای ویژه بصری 

همیشه کاری سخت بود و به وقت شام نیز از این  رو که فیلمی 
متفاوت اســت و جلوه های ویژه بصری زمان عمــده فیلم را 
تشــکیل می دهد، در قیاس با فیلم های دیگر کار دشوارتری 

نیز بوده است. 
البته  هادی اســلامی در گفت وگویش فرامــوش نمی کند 
تعریف از فیلم و اشــاره به این نکته را که »به وقت شام قطعا 
به خاطر خود حاتمی کیا مخاطبان زیادی خواهد داشت؛ چرا 
که او همیشه مخاطب خاص خود را دارد و مردم دوست دارند 
ببینند او در فیلم هایش چه کرده اســت.« موضوعی که مورد 
اشاره کارن همایونفر، آهنگســاز این فیلم هم قرار گرفته و او 
فیلم جدید حاتمی کیا را با تعبیر یک فیلم نفســگیر توصیف 
کرده اســت؛ اما حتی بــا وجود چنین تحســین هایی نیز که 

تقریبا تک تک عوامل فیلم آن را رســانه ای کرده و توقعات را 
بالا برده اند، باز هم شــایعات درباره احتمال عدم نمایش این 
فیلم در جشنواره فروکش نکرده است. شایعاتی که از مدت ها 
پیش از اعلام اســامی فیلم های جشنواره نیز وجود داشت، اما 
با بودن نام به وقت شــام در جمع ۲۲ فیلــم انتخابی به مدت 

حدود یک هفته از تیتر اخبار دور شد.
اما وقتی بعد از آن یک هفته اســتراحت باز هم رســانه ها از 
نرسیدن به وقت شــام به جشــنواره خبر دادند و نوشتند به 
دلیل این کــه جلوه های ویژه مورد تأییــد ابراهیم حاتمی کیا 
قرار نگرفته و قرار شــده ایــن مرحله دوباره به انجام برســد، 
فیلم به موقع برای حضور در جشنواره آماده نمی شود؛ روشن 
شد شایعات ریشــه در واقعیتی تام و تمام دارند؛ و فیلم را در 
پردیس ملت در موعد مقرر نخواهیم دید؛ مگر این که شــانس 
یاری کند و اجرای دوباره این مراحل تا ســاعت هشــت شب 

دوشنبه ۱6 بهمن به پایان برسد.
البته اخبار رســمی حکایت از اتمام این فیلم می کنند. روز 
گذشته در رسانه ها درج شده بود که مراحل فنی این فیلم رو 
به اتمام و ضبط موســیقی به وقت شام انجام شــده و اتالوناژ 
آن نیز رو به پایان اســت. امور جلوه های ویــژه این فیلم زیر 
نظر  هادی اســلامی و با همراهــی تیم او انجام شــده ولی از 
آنجا که ۲ دقیقه پایانی این فیلــم ۱۱۰ دقیقه ای با اصلاحی 
از سوی ابراهیم حاتمی کیا روبه رو شده گروهی به جمع فیلم 
اضافه و مشــغول انجام این بخش شــده اند. این فیلم در اکثر 
پلان ها دارای ویژوال افکت اســت که همین امر ساخت آن را 
سخت کرده بود ولی گفته می شود درنهایت اثری باکیفیت در 

جشنواره ملی فیلم فجر به نمایش درمی آید. 
به رغم این اخبار رسمی، اما، این که تاکنون حتی تیزری هم 

از فیلم پخش نشده، تردیدها را هنوز ممکن جلوه می دهد.
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